
 
 
 

 

 
 
ACTA DE SESSIÓ ORDINÀRIA CONSTITUTIVA DEL PLE DEL CONSELL 

SECTORIAL ECONÒMIC I SOCIAL 
N. Sessió:2/2018 
Convocatòria de Ple Ordinari 
Dia: 11 d’abril 
Hora:19:00 hores 

ASSISTENTS EN REPRESENTACIÓ 
Sr.Rafael Folgado Navarro President 
Sra.Mª José Ruiz Esteban Vicepresidenta 
Sra.Silvia Ronda Montaner Secretaria 
Sra.Carmen Grau Gonzalez Partit Popular 
Sr.Enrique Martínez Millán Esquerra Unida 
Sr.Bernat Garcia Sevilla Compromís 
Sr.Jose Angel Hernadez PSOE 
Sr.Manuel Ruiz Bueno AERT 
Sra Susana Navarro Alcaraz ASEDER 
Sr Juan Minguez Lopez AGRUPA 

 
En la localitat de Riba-roja de Túria sent les 19:15 hores del dia 11 d’bril es reunixen en el saló 
de plens de l’ADL, el Consell sectorial, prèviament convocat per la Presidència i amb 
l’assistència dels membres que a dalt es detallen. 
 
El Ple del Consell sectorial econòmic i social ha estat assistit per la secretària que dóna fe de 
l’acte. 
 
Una vegada verificat per la secretària la vàlida constitució del Ple, atés que complix l’assistència 

mínima legal de la meitat més un, tal com ve recollit en l’Art. 9 del reglament regulador que 

regix el funcionament del Ple. El president obri la sessió, procedint a la deliberació sobre els 

assumptes inclusos en l’ordre del dia. 
 

1. Aprovació de l’acta sessió nº1/2017/Pleno 

2. Donar compte Foment Econòmic 2017. 

3. Donar compte dels proyectes actuals. 

4. Valoració “ Lanzaderas de empleo “ 

5. Precs i preguntes 

 
 
PUNT  PRIMER – Aprovació de l’acta sessió nº 1/2017/Pleno 
 
El president pren la paraula, realitza una salutació de benvinguda i passa a presentar als 

membres nous assistixen hui al Consell. 

A continuació s'aprova l'acta anterior modificant el punt 4 afegint la proposta de la 

Vicepresidenta. 

 



 
 
 

 

 

PUNT  SEGON - Donar compte Foment Econòmic 2017. 

 

Es dóna compte de la taxa d'atur , nombre d'aturats i les inversions de l'any 2017. 

En matèria de comerç el president comenta la creació d'una nova associació de comerciants 

anomenada Agrupa i Juan Minguez membre de l'associació i present en el Consell explica la 

creació d'aquesta. 

La Viecepresidenta comenta  el seu desacord amb la gràfica.  

Manuel Ruiz suggereix que hi haja subvencions tant a empreses com a comerços per a la 

contractació de personal. 

 

PUNT  TERCER - Donar compte dels proyectes actuals. 

 

El president explica que hi ha un nou projecte que es denomina Pacte Territorial d'Ocupació on 

es realitza una anàlisi de ’estratègia de la comarca centrada en la creació d’ocupació i en la 

cerca de nous enfocaments cap al mercat de treball a l’escala local i comarcal. 

També comenta les subvencions que ens ha aprovat i les que s'han sol·licitat així com els 

cursos previstos per a enguany organitzats per l'ADL. 

Bernat suggereix que es passe una enquesta a les empreses per a preguntar-los les necessitats 

d'aquestes a l'hora de programar els cursos amb el que Rafa li contesta que en aquests 

moments hi ha 2 persones en col·laboració amb la Mancomunitat que estan  realitzant aquestes 

enquestes. 

PUNT  QUART - Valoració “ Lanzaderas de empleo “ 

El president explica que son “ Las lanzaderas de empleo” però com aquest punt és proposat pel 

grup Ciudadanos  i la representant no assistix  al consell, aquest punt s'ajorna per a la següent 

convocatòria. 

 

PUNT QUINT - Precs i preguntes 
 

I no havent més assumptes a tractar i complint l’objecte de l’acte, la Presidència alça la sessió 

sent les 21:00 hores, donant fe com a secretària. 

 
 
Vist i Plau 
EL PRESIDENT DEL CONSELL  ECONÒMIC I  SOCIAL                  LA SECRETÀRIA 
 
 
 
 
Signat: Rafael Folgado Navarro         Signat: Silvia Ronda  
 



 
 
 

 

 
ACTA DE SESIÓN ORDINARIA CONSTITUTIVA DEL PLEO DEL CONSEJO 

SECTORIAL ECONÓMICO Y SOICAL 

 
Nº Sesión: 2/2018 
Convocatoria de Pleno Ordinario 
Día: 11 de abril 
Hora:19:00 horas 

ASISTENTES EN REPRESENTACIÓN 
Sr.Rafael Folgado Navarro President 
Sra.Mª José Ruiz Esteban Vicepresidenta 
Sra.Silvia Ronda Montaner Secretaria 
Sra.Carmen Grau Gonzalez Partit Popular 
Sr.Enrique Martínez Millán Esquerra Unida 
Sr.Bernat Garcia Sevilla Compromís 
Sr.Jose Angel Hernadez PSOE 
Sr.Manuel Ruiz Bueno AERT 
Sra Susana Navarro Alcaraz ASEDER 
Sr Juan Minguez Lopez AGRUPA 

 
En la localidad de Riba-roja de Túria siendo las 19:15 horas del día 11 de abril se reúnen en el 

salón de plenos de la ADL, el consejo sectorial, previamente convocado por la Presidencia y con 

la asistencia de los miembros que arriba se detallan. 
 

El pleno del consejo sectorial económico y social ha estado asistido por la secretaria de da fe 
del acto. 
 
Una vez verificado por la secretaria la válida constitución del plen, dado que cumple la 

asistencia mínima legal de la mitad más uno, tal y como viene recogido en el Art.9 del 

reglamento regulador que rige el funcionamiento del pleno. El pleno abre la sesión, procediendo 

a la deliberación sobre los asuntos incluidos en el orden del día. 
 

1. Aprobación del acta anterior. 
2. Dar cuenta Fomento Económico 2017. 

3. Dar cuenta de los proyectos actuales. 

4. Valoración “ Lanzaderas de empleo “ 

5. Ruegos y preguntas. 

 
 
 
 

 

 



 
 
 

 

 

PUNTO  PRIMERO  - Aprobación del acta anterior 

 
El presidente toma la palabra y realiza un saludo de bienvenida pasando a presentar a los 

miembros nuevos que asisten hoy al Consejo. 

A continuación se aprueba el acta anterior modificando el punto 4 añadiendo la propuesta de la 

Vicepresidenta. 
 

PUNTO  SEGUNDO - Dar cuenta Fomento Económico 2017. 

 
Se da cuenta de la tasa de paro, número de desempleados y de las inversiones del año 2017 

En materia de comercio el presidente comenta la creación de una nueva asociación de 

comerciantes denominada Agrupa i Juan Minguez miembro de la asociación y presente en el 

Conejo  explica la creación de esta. 

La Vicepresidenta comenta su desacuerdo con la gráfica. 

Manuel sugiere que haya subvenciones tanto para empresas como para comercios para la 

contratación de personal. 

 
 

PUNTO  TERCER0 – Dar cuenta de los proyectos actuales 
 

El presidente explica que hay un nuevo proyecto denominado Pacto Territorial de Empleo donde 

se realiza un análisis de estrategia de la comarca centrada en la creación de empleo y en la 

búsqueda   de nuevos enfoques de cara al mercado de trabajo a escala local y comarcal. 

También comenta las subvenciones que se han aprobado y las que se ha solicitado así como los 

cursos previstos para este año organizados por el ADL. 

Bernat sugiere que se pase una encuesta a las empresas para preguntar las necesidades de 

estas a la hora de programar los cursos con lo que Rafa le contesta que en estos momentos 

hay 2 personas en colaboración con la Mancomunidad que están realizando estas encuestas. 
 
 
PUNTO CUARTO –Valoración “Lanzaderas de empleo” 
 
El presidente explica que son las “Lanzaderas de empleo” pero como este punto es propuesto 

por el grupo Ciudadanos y la representante no asiste al consejo, este punto se aplaza para la 

siguiente convocatoria. 

 

 



 
 
 

 

 

 

PUNTO QUINTO- Ruego y preguntas 
 

Y no habiendo más asuntos a tratar y cumpliendo el objeto del acto, el presidente levanta la 

sesión siendo las 21:00 horas, de lo cual como secretaria doy fe. 
 
 
 
Vº Bº      
EL PRESIDENTE DEL CONSEJO ECONOMICO Y SOCIAL                  LA SECRETARIA 
 
 
 
 
 
 
Fdo: Rafael Folgado Navarro          Fdo: Silvia Ronda  


